



شركة ينبع المتحدة للتجارة والصناعة (يونتكو)

YANBU UNITED COMPANY FOR TRADE AND INDUSTRY (YUNITCO)

قطاع جمع الزيوت والمخلفات البترولية والصناعية

COLLECTING WASTE OILS,
PETROLEUM AND INDUSTRIAL WASTES





معلومات عنا ABOUT US

Collecting Waste Oils, Petroleum and Industrial Wastes

Collecting waste oils, petroleum and industrial wastes is one of the most important departments operating under the umbrella of Yanbu United Company For Trade And Industry (YUNITCO) The oils of various engines and heavy equipment which lost all or some of its properties are collected for recycling through enduring several manufacturing processes such as filtration, hydrogenation and blending in order to extract oil for reuse.

Used Lubricating Oil is considered one of the world's largest Hazardous wastes Generated from the different Economic Sectors, and recycling it protects the environment, preserves the natural resources and solves many environmental problems. As a result, and truly abiding to its moto "a better environment to a better future", Yanbu United Co. (YUNITCO) has contributed to enhancing this sector by investing in the latest machinery and equipment to produce new oils of international standards and high quality.

قطاع جمع الزيوت والمخلفات البترولية والصناعية

يُعد قطاع تجميع الزيوت المستهلكة والمخلفات البترولية والصناعية أحد أهم القطاعات العاملة تحت مظلة شركة ينبع المتحدة للتجارة والصناعة (يونتكو) حيث يتم جمع مختلف زيوت المحركات للمركبات والمعدات الثقيلة التي فقدت كامل أو بعض خواصها أثناء التشغيل ليتم تدويرها وتمريرها على عدة عمليات تصنيعية مثل الفلترة والهدرجة والمزج بهدف استخراج الزيتية منها لإعادة استخدامه.

تعتبر كميات زيوت تشحيم المركبات والمعدات من اكبر النفايات الخطرة الناتجة عن الانشطة الاقتصادية المختلفة من نقل و صناعة و زراعة، ولإعادة تدويره حماية للبيئة وصيانة للثروات الطبيعية وحل للكثير من المشاكل البيئية. لذا، وانطلاقاً من إيماننا الثابت بشعار "بيئة أفضل لمستقبل أفضل"، عملت شركة ينبع المتحدة (يونتكو) على تعزيز دور هذا القطاع بالاستثمار في أحدث الماكينات والآليات التي تُعد الأفضل والأجود في العالم ليتم إنتاج زيوت جديدة بمعايير عالمية وجودة عالية.



خدماتنا OUR SERVICES

1 معالجة النفايات البترولية وزيوت التشحيم وإعادة تدويرها لتصنيع زيوت أساس والمواد العازلة والوقود.

Treatment of petroleum wastes and lubricating oils recycled to manufacture base oils and insulation materials and fuel.

2 تجميع ومعالجة الزيوت المعدنية المستخدمة بكافة أنواعها داخل المملكة.

Collection and treatment of mineral oils of all types in the Kingdom.

3 معالجة المياه الصناعية وتحويلها إلى مياه صالحة للاستخدامات الصناعية والمدنية.

Treatment of industrial water and transformation into suitable water for industrial, civil and Agricultural use.

4 معالجة الرواسب البترولية وبواقي خزانات المصافي والمصانع البتروكيميائية وإعادة تدويرها وإنتاج مواد يعاد استخدامها.

Treatment of oil deposits and reservoirs refineries, petrochemical plants and re-recycling and production of reusable materials.



خدماتنا OUR SERVICES

تأمين سعات تخزينية مختلفة تصل إلى سعة (10) ألف طن.

Secure different storage capacities up to (15) thousand tons.

5

توفير الكوادر المؤهلة والمتخصصة والإشراف على أعمال الصيانة في المنشآت البتروكيميائية ومصافي البترول.

Provide qualified and specialized personnel and supervise the maintenance work in Petrochemical Establishments and Oil Refineries.

6



تأمين المعدات الخاصة والآليات الثقيلة مثل معدات الشفط والمضخات المتحركة Super Sucker والرافعات الشوكية واللودرات.

Secure special equipment and heavy machinery such as Super Sucker, suction equipment and mobile pumps and forklifts.

7



تميزنا OUR UNIQUENESS

Yanbu United Company For Trade And Industry (YUNITCO) prides itself on being at the forefront of the competition; it is unique and distinguished amongst all other competitors operating in the same field for the following reasons:

تتميز شركة ينبع المتحدة للتجارة والصناعة (يونتكو) بمميزات تجعلها متقدمة عن غيرها من المنافسين وتضعها في طليعة الشركات العاملة في هذا القطاع، فهي تمتاز بما يلي :



Yanbu United Co. (YUNITCO) owns a fleet of 350 machineries for the collection of petroleum and industrial waste and consumed oils; all equipment is environment-friendly and designed to measure clients' required quantities.

تمتلك شركة ينبع المتحدة للتجارة والصناعة (يونتكو) أسطولاً مكوناً من ٣٥٠ آلية خاصة بجمع النفايات البترولية والصناعية والزيوت المستخدمة مجهزة بجميع متطلبات الحفاظ على البيئة وأجهزة قياس الكميات لدى العميل.



تفتخر الشركة بوجود كادر مؤهل ومدرب مؤلف من ٦٥٠ عاملاً وموظفاً تم تدريبهم على أسس مناولة ومعالجة والتخلص من النفايات بالطرق السليمة والصديقة للبيئة.



The company prides itself for employing a highly qualified and well-trained team of 650 workers and employees, who have been trained on how to properly collect, treat and get rid of waste oils.



لدى شركة يونتكو انتشاراً جغرافياً واسعاً بحيث يغطي جميع المناطق داخل المملكة.



The company covers and serves all regions of the Kingdom.



Used Oil Collection Centers
مستودعات تجميع الزيوت المستخدمة



Used Lubricating Oil Re-refinery
مصفاة إعادة تكرير زيوت التشحيم المستخدمة



Industrial Waste Water Treatment Units
وحدات معالجة المياه الصناعية



Waste Hydrocarbons Recycling Plant
مصنع إعادة تدوير المخلفات الهيدروكربونية



Storage And Logistics Hubs
مراكز التخزين واللوجستية

Rotterdam



The company keeps abreast of technology development by offering clients access to its smart application; only one click puts the client away from the requested service.



4! تواكب الشركة التطور التكنولوجي من خلال استخدام التطبيق الذكي الخاص بالشركة لتوفير السهولة الكافية للعملاء في طلب الخدمة من خلاله وبكبسة زر واحدة يتم توجيه أقرب آلية إلى الموقع التي يحددها العميل في طلب الخدمة.

The company gives extra care to its clients through a professional Customer Care Unit which receives all complaints, suggestions and requests, and follows up with the relevant departments within the company round the clock.

5! تهتم الشركة بعملائها من خلال وحدة العناية بالعملاء لتستقبل طلباتهم ومقترحاتكم وتتحقق في شكواهم وتتابع حلها مع الإدارات المعنية داخل الشركة. تخصص الشركة فريق عمل جاهز على مدار الساعة لخدمتهم.



Yanbu United Company For Trade And Industry (YUNITCO) has licenses Necessary to manage its environmental business issued by government agencies:

- A permit to collect and store used oils issued by the National Center for Control of Environmental Compliance.
- A license to collect and transport used oils and petroleum waste issued by the National Center for Waste Management (MWAN).
- An environmental permit for the activity of recycling used oils issued by the National Center for Control of Environmental Compliance.
- Waste management permit for recycling used oils issued by the National Center for Waste Management (MWAN).
- Environmental licenses for the Royal Commission for Jubail and Yanbu.
- Permits for collecting and transporting used oils and industrial waste issued by the Royal Commission in Jubail and Yanbu.
- Transport permits issued by the Ministry of Transport.

6! لدى شركة ينبع المتحدة للتجارة والصناعة (يونتكو) التراخيص اللازمة لإدارة أعمالها البيئية الصادرة عن الجهات الحكومية:

- تصريح جمع وتخزين الزيوت المستخدمة الصادرة من المركز الوطني للرقابة على الالتزام البيئي.
- ترخيص جمع ونقل الزيوت المستخدمة والنفايات البترولية الصادرة من المركز الوطني لإدارة النفايات (موان).
- تصريح بيئي لنشاط إعادة تدوير الزيوت المستخدمة الصادرة من - المركز الوطني للرقابة على الالتزام البيئي.
- تصريح إدارة النفايات لإعادة تدوير الزيوت المستخدمة الصادرة من - المركز الوطني لإدارة النفايات (موان).
- التراخيص البيئية الخاصة بالهيئة الملكية بالجبيل وينبع.
- تصاريح جمع ونقل الزيوت المستخدمة والمخلفات الصناعية الصادرة من - الهيئة الملكية بالجبيل وينبع.
- تصاريح النقل الصادرة من - وزارة النقل.

OUR CERTIFICATES

Bureau Veritas Certification

 Kingdom of Saudi Arabia
Royal Commission for Jubail and Yanbu
Royal Commission for Yanbu
Technical Affairs Division
Environmental Protection & Control Department

Kingdom of Saudi Arabia
Royal Commission for Jubail and Yanbu
Royal Commission for Yanbu
Technical Affairs Division
Environmental Protection & Control Department

شركة ينبع المتحدة للتجارة والصناعة
(بونتكو)

ص.ب. ٣١١١٨ ، يتبع ٤٩١٩٢ ، المملكة العربية السعودية
هاتف: (٥) ٣٥٧ ٢٩٦٤ (١٤) ٦٦٩ +
الرقم الموحّد: ٠٥ ٩٢٠٠ ٦٧ +
٩٤٣ ١١ ٩٢٠٠ ٦٦٩ +
Email: info@yunitco.com.sa
az@yunitco.com.sa

**Yanbu United Company For
Trade And Industry (Yunitco)**

Yanbu Al-Sanaya, Petroline Street
P.O BOX. 31118, Yanbu 41912, KSA
Tel.: +966 (14) 357 2964 (5)
Unified Number: +966 9200 05 067
+966 9200 11 943
Email: info@yunitco.com.sa
az@yunitco.com.sa

YUNITCO
يونيٹکو

